
Referat fra styremøte over skype.  01.09.2020  

Oppstart klokken 21:00. 

Til stede: Hilde, Iselin, Anne, Stein, Iselin, Laila og Ulf.  

 

Sak 1: Årets showfinaler. 

 

Det har vært usikkerhet rundt hele årets showsesong på grunn av Covid19. Det har hittil kun 

vært avholdt 3 show og et føllskue. Det er videre planlagt et show og to føllskuer.  

 

Spørsmålet er om det skal arrangeres en enkel finale bare for føll, om det skal være en 

fullstendig finale eller om det ikke skal arrangeres noen showfinale 2020.  

Da det er delte meninger om dette bruker styret møtet til å diskutere seg frem til den beste 

løsningen for den situasjonen vi er i.  

 

Da føll kun er føll i år velger styret å kun arrangere en føllfinale.  

Dato for denne kommer vi tilbake til. Finalen er tenkt arrangert på Starum.   

 

Junior og Senior ponnier som er kvalifisert til finale 2020 blir automatisk flyttet til 2021, og 

vil kunne delta der sammen med de kvalifiserte fra sesongen 2021.  

Det legges ut informasjon om dette på hjemmesiden.  

 

Styret krysser fingrene for at situasjonen rundt covid19 vil stabilisere seg og at det kan 

arrangeres mange show og en stor finale neste år.  

 

Sak 2: Evaluering av høstkåring.  

 

Komiteen har mottatt notater fra medhjelpere som de vil bruke i evalueringen.  

Det ønskes at komiteen har et eget møte på dette og refererer tilbake til styret.  

 

Referat mottatt 09.10.2020  

 

Møtet avsluttes 22.30 

 

Referat av Ulf André S. Hovde 


